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Protokół 

z odbytej III sesji Rady Gminy w dniu 30 grudnia 2010 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 10-tej w sali nr 3 Urzędu Gminy w Rozprzy. 
 

Punkt 1 

Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Tomasz Gemel. Powitał radnych oraz osoby biorące 
udział w sesji. Stwierdził, że w obradach uczestniczą wszyscy radni, czyli jest quorum 
niezbędne do podejmowania uchwał. 
Lista obecności radnych w załączeniu protokółu. 
 
Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Janusz Jędrzejczyk – Wójt Gminy 
2. Halina Filipek – Sekretarz Gminy 
3. Bogdan Górecki – Skarbnik Gminy 
4. Ewa Góral-Zielonka – Radca Prawny 
5. Jan Życiński – Dyrektor ZGK 

 
W trakcie omawiania punktów porządku obrad na posiedzenie zapraszani byli pracownicy, 
którzy przygotowywali projekty uchwał na sesję. 
 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółu z I i II sesji Rady Gminy 

 

Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad punkt 
 w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 rok. Zaproponował, aby był to punkt 10 
porządku obrad, przesuwając numerację  punktów następnych. 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek.  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel odczytał porządek obrad po wprowadzeniu 
dodatkowego punktu w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółu z I i II sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie  wynagrodzenia Wójta Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów 
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 i wydatków nimi finansowanych dla jednostek budżetowych.  

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLIII/65/10 Rady Gminy w Rozprzy z dnia 

12 listopada 2010 roku w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy 

Gminy Rozprza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2011 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy  

w Rozprzy na 2011 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania z funkcji ławnika Pani Małgorzaty Marii 

Olczyk. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

11. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie obrad. 

Po naniesieniu zmian przyjęto jednogłośnie porządek obrad. 
 
Protokół z I sesji  oraz II sesji Rady Gminy zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
 

Punkt 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności miedzy sesjami. 

 

Wójt Janusz Jędrzejczyk poinformował, że okres międzysesyjny był okresem 
przedświątecznym i krótkim. 
W okresie tym odbywały się spotkania opłatkowe, w których osobiście uczestniczył. 
Odbyło się również spotkanie z dyrektorami szkół i przedszkoli w sprawie budżetu na 2011 
rok. 
Ponadto Wójt poinformował, że ważnym wydarzeniem było to, że zgłosiła się na teren gminy 
firma zajmująca się holdingiem. Firma zainteresowana była dzierżawą terenu przy bocznicy 
kolejowej w Ignacowie/teren prywatny/, na którym składowane byłoby drewno z terenu 
województwa i transportowane koleją do Łodzi.  
Problem w tym, że ciężkie tonażowo samochody /około 100 dziennie/ dowożące drewno do 
składnicy niszczyłyby nasze gminne drogi, które według opinii projektanta w dziedzinie 
drogownictwa p. Chomickiego takiego ciężaru nie wytrzymają. Natomiast firma, która chce 
wejść na nasz teren nie wyraża zgody  na partycypowanie w kosztach  naprawy dróg. 
W związku z powyższym Wójt poinformował, że warunki techniczne i ekonomiczne  nie 
przemawiają za wprowadzeniem takiej firmy na teren gminy i otrzymali negatywną 
odpowiedź. 
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Ponadto Wójt mówił o: 
-   rozliczeniu się i przekazaniu dokumentów nowemu Skarbnikowi Gminy, 
-  odbytym posiedzeniu Komisji Budżetu, Finansów… Rady Gminy, w który uczestniczył wraz 
ze Skarbnikiem.  Na posiedzeniu tym komisja analizowała projekty uchwał na sesję m.in. - 
zmiany budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok wypracowując opinię na sesję. 
 
Na zakończenie Wójt poinformował, że zostanie sporządzona inwentaryzacja inwestycji  
planowanych do realizacji w 2011 roku. Zadania inwestycyjne omawiane będą na 
posiedzeniach komisji przy  analizie projektu budżetu na 2011 rok. 
 
Pytań do sprawozdania Wójta Gminy nie było. 
 

Punkt 4 

Zmiany budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel poinformował, że analizą zmian budżetu i w budżecie 
gminy zajmowała się Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, która to 
pozytywnie zaopiniowała zaproponowane zmiany. Opinia Komisji stanowi załącznik do 
protokółu. 
Natomiast Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk wyjaśnił czego dotyczą wpływy w planie  
dochodów budżetowych  na 2010 rok.  
Poinformował, że zmiana dotyczy budowy oczyszczalni  ścieków w Niechcicach. Zmniejszenie 
planu dochodów wynika  ze zmiany umowy z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi mające na celu uniknięcie podwójnego finansowania tych 
samych kosztów inwestycji objętych również umową w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. 
Zmiany w planie wydatków budżetowych dotyczą przede wszystkim inwestycji i zostały 
szczegółowo opisane w uzasadnieniu przez Skarbnika Gminy.   
Natomiast załącznik inwestycyjny powiązany jest ściśle ze zmianami w wydatkach 
budżetowych tj. załącznikiem nr 2. 
 
W dyskusji: 

 

Radny Czesław Kowalczyk zapytał, czy planowana rozbudowa drogi powiatowej  Nr 1520E 
Jeżów - Rozprza - Lubień - Bilska Wola na odcinku do realizacji w 2011 roku zgodnie 
 z przyrzeczeniem Starostwa Powiatowego  będzie wykonana.  
 
Wójt Janusz Jędrzejczyk odpowiedział, że na ten moment nie ma informacji, iż droga nie 
będzie  realizowana na planowanym odcinku od granicy gminy Sulejów do miejscowości 
Lubień. Pod koniec poprzedniej kadencji Starostwo Powiatowe w Piotrkowie Tryb. wystąpiło 
z pismem do gminy o zarezerwowanie środków jako udział gminy w partycypowaniu kosztów 
budowy drogi. Udział Gminy Rozprza, to kwota 1.188.801,66 zł na odcinek planowany do 
realizacji 2011 roku . 
 
 
Wypowiedź Wójta uzupełnił radny Janusz Misztela, Skarbnik w Starostwie Powiatowym 
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w Piotrkowie Tryb. Radny poinformował, że  w budżecie Starostwa zaplanowane są dwie 
duże inwestycje drogowe na 2011 rok z udziałem  samorządów,  między innymi droga 
 Jeżów - Rozprza - Lubień - Bilska Wola. 
Jeżeli okaże się, że niedojdzie do realizacji zadania w każdej chwili można dokonać zmiany  
w budżecie gminy, dodał Przewodniczący Rady Tomasz Gemel. 
 
 
W związku z tym, że nie było pytań – Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.   
 
 
 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

 
Uchwałę nr III/12/10 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok 

Uchwałą w załączeniu protokółu. 
 
 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia  Wójta Gminy 

 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel poinformował, że wynagrodzenie Wójta Janusza 
Jędrzejczyka uznał, że należy pozostawić na poziomie Wójta Ryszarda Witka i taki został 
przygotowany projekt uchwały na sesję.    
 
Radna Jadwiga Kułak-Pełka zwróciła się z pytaniem do Wójta Gminy, czy planuje w Urzędzie 
Gminy utworzenie dwóch stanowisk kierowniczych - zastępcy wójta i sekretarza, ponieważ  
dwa  stanowiska kierownicze będą miały wpływ na obciążenie budżetu. 
 
Wójt Janusz Jędrzejczyk poinformował, że w związku ze zmianą ustawy o pracownikach 
samorządowych obecnie nie może funkcjonować stanowisko łączone zastępcy i sekretarza. 
Zgodnie ze zmianą ustawy o pracownikach samorządowych stanowisko sekretarza jest 
obligatoryjne i zatrudnienie odbywa się na podstawie umowy o pracę.  
Dodał, iż Gmina Rozprza jest jedną z największych gmin pod względem obszarowym jak 
również pod względem ilości mieszkańców. W związku z powyższym planuje utworzyć dwa 
stanowiska kierownicze tj. zastępcy wójta i sekretarza  przydzielając im  zadania do realizacji.  
 
Natomiast odnośnie poborów Wójta Janusza Jędrzejczyka radna Małgorzata Nowakowska  
zaproponowała zwiększyć wynagrodzenie zasadnicze do 5.000  zł, co wpłynęłoby również na 
wysokość dodatków i pobory wójta wzrosłyby o około 550 zł brutto. 
 
Przewodniczący Rady dodał, że konsultował  wysokość poborów z wójtem i wspólnie uznali, 
że rozsądnie będzie nie podnosić. 
 
Radny Janusz Misztela poprał przedmówcę i uznał, że jeżeli wójt wykaże się w pracy to wtedy 
można dokonać zmiany. 
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Wójt Janusz Jędrzejczyk podziękował radnej Małgorzacie Nowakowskiej, która wystąpiła  
z wnioskiem podwyższenia poborów, jednak poprosił o wycofanie wniosku. 
 
Radna Małgorzata Nowakowska wniosek wycofała. 
 
Radna Jadwiga Kułak – Pełka  poparła decyzję Przewodniczącego Rady  i Wójta Gminy o nie 
podwyższaniu na początku kadencji poborów. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

 

 
Uchwałę nr III/13/10 

w sprawie wynagrodzenia  Wójta Gminy 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku 

 dochodów i wydatków nimi finansowanych dla jednostek  budżetowych 

 
Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty Edyta Łukasik poinformowała, że w związku ze zmianą 
ustawy o finansach publicznych koniecznym stało się utworzenie  wydzielonego rachunku 
dochodów i wydatków dla placówek oświatowych w Gminie Rozprza.  
Placówki oświatowe pozyskane dochody gromadzić będą na wydzielonym rachunku i będą 
miały możliwość wykorzystania tychże środków według merytorycznych potrzeb danej 
jednostki. 
 
Pytań do projektu uchwały nie było. 
 
Przyjęto jednogłośnie  

 

 
Uchwałę nr III/14/10 

w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów i wydatków  

nimi finansowanych dla jednostek  budżetowych 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę nr XLIII/65/10 Rady Gminy w Rozprzy z dnia 

 12 listopada 2010 roku w sprawie uchwalenia  rocznego „ Programu współpracy Gminy 

Rozprza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2011 rok” 
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Pracownik Urzędu współpracujący organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  
p. Monika Michalska poinformowała zebranych, iż w dniu 12 listopada 2010 roku  Rada 
Gminy podjęła uchwałę w sprawie  uchwalenia rocznego „Programu współpracy  Gminy 
Rozprza z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 
ustawy o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
Uchwalony Program daje Gminie Rozprza możliwość realizacji zadań własnych we  
współpracy z organizacjami pozarządowych i podmiotami o których mowa w/w ustawie. 
Ponadto p. Michalska poinformowała, iż zgodnie z zapisem w ust. 4 w części XII uchwalonego 
Programu  komisja konkursowa  powinna być powołana do 30 listopada 2010 roku, 
natomiast w myśl przepisów wyżej cytowanej ustawy ogłaszając konkurs należy dopiero 
powołać komisję konkursową.  
W przypadku dokonania w projekcie budżetu zmian dotyczących wysokości środków 
zaplanowanych  na realizację zadań  publicznych na 2011 rok ogłoszony wcześniej konkurs 
należałoby unieważnić, na co przepisy ustawy nie pozwalają. 
W związku z powyższym koniecznym jest  wprowadzenie zmiany do Programu  w ust. 4 
części XII, stąd przygotowany na sesję projekt uchwały. 
 
Radna Jadwiga Kułak –Pełka zwróciła się z prośbą o dokładniejsze wyjaśnienie następujących 
spraw: 

1)  do kogo kierowany jest Program i w jaki sposób jest realizowany 
2)  czy do 30 listopada ogłoszony został konkurs i czy wpłynęły  jakieś oferty 
3)  czy odbyły się konsultacje i jakie  organizacje w nich  uczestniczyły.  

 
Podinspektor Monika Michalska uzupełniając wypowiedź poinformowała, iż  Program 
skierowany jest do organizacji pozarządowych i podmiotów o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy i realizowany będzie  poprzez ogłoszenie otwartego konkursu  ofert. 
Do zaopiniowania złożonych ofert Wójt powoła komisję konkursową, która wyłoni 
najkorzystniejsze oferty. Natomiast ostateczna decyzja o wyborze wykonawców zadań 
publicznych  dokona Wójt Gminy. 
W dalszej części  p. Michalska wyjaśniła, iż do  30 listopada 2010 roku  nie została powołana 
komisja, a co za tym idzie  nie wpłynęła  żadna oferta. Konkurs zostanie ogłoszony dopiero  
w 2011 roku  i wtedy podmioty  będą mogły składać oferty. 
Ponadto dodała, że nad projektem Programu odbyły się  konsultacje z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami , w których udział wzięli przedstawiciele  trzech organizacji.  
Natomiast nad projektem uchwały w konsultacjach uczestniczył jeden przedstawiciel. 
Ogłoszenie o konsultacjach zostało zamieszczone na stronie BIP i na tablicy ogłoszeń  
w siedzibie Urzędu Gminy. 
 
Następnie radna Jadwiga Kułak-Pełka zapytała, czy na terenie gminy są organizacje, które 
mogłyby uczestniczyć w konkursie.  
 
W 2010 roku dziewięć organizacji z terenu gminy uczestniczyło w konkursie poinformowała 
Monika Michalska. 
Wymieniła organizacje, którym powierzono realizację zadań własnych z zakresu:  

1) upowszechniania kultury fizycznej i sportu są to:  GKS „Czarni” w Rozprzy, LKS  
w Mierzynie,  LKS „START”  Niechcice, GSZS w Rozprzy, LUMKS „KASZTELAN”  
w Rozprzy , 
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2) kultury  - OSP w Rozprzy, OSP w Mierzynie, OSP w Longinówce i Stowarzyszenie 
Gospodyń w Gminie Rozprza. 

 
 Halina Filipek Sekretarz Gminy uzupełniając wypowiedź przedmówczyni dodała, że Program 
został stworzony pod rządami  ustawy, dlatego ustawę i Program należy czytać łącznie. 
W konkursie mogą uczestniczyć również osoby z  poza gminy, nie ma możliwości ograniczyć 
udziału w konkursie. 
Rolą komisji konkursowej będzie tylko sprawdzenie , czy oferent spełnia wymogi konkursu.  
 
Ponadto Wójt Janusz Jędrzejczyk dodał, że gmina realizuje zadania sama, ale może zlecać 
realizację innym organizacją i wszystko to zawarte jest w Regulaminie. 
W Programie nie wyszczególnia się firm, ponieważ do konkursu  mogą przystępować 
wszyscy,  a wyłonieni w konkursie będą współpracować z gminą. 
 
Na tym dyskusję zakończono, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

 

Uchwałę nr III/15/10 

zmieniającą  Uchwałę nr XLIII/65/10 Rady Gminy w Rozprzy z dnia 12 listopada 2010 roku 

w sprawie  uchwalenia rocznego „ Programu współpracy Gminy Rozprza z organizacjami 

pozarządowymi  oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy  z dnia 24 kwietnia  

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok”. 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 8 

Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy w Rozprzy na 2011 rok 
 

Radni w materiałach otrzymali plany pracy poszczególnych komisji. 
Pytań ze strony radnych nie było. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel odczytał projekt uchwały . 
 
Przyjęto jednogłośnie  

 

Uchwałę nr III/16/10 

w sprawie  przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy w Rozprzy na 2011 rok 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania z funkcji ławnika  

Panią Małgorzatę Marię Olczyk 

 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel poinformował, że projekt uchwały został  
przygotowany w związku z pismem  Prezesa Sądu Okręgowego w Piotrkowie Tryb. 
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Prezes Sądu Okręgowego  w trybie art. 166 § 2 ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych 
zwraca się z prośbą o odwołanie z funkcji ławnika Pani Małgorzaty Olczyk w związku  
z wyborem na Radną Rady Gminy. Pismo Prezesa Sądu w załączeniu protokółu. 
 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

 

 
Uchwałę nr III/17/10 

w sprawie odwołania z funkcji ławnika 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych  na 2010 rok. 

 
Pełnomocnik Wójta ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Dorota Grzejdziak –
Cichosz przybliżyła radnym czym się zajmuje Komisja ds. RPA w gminie i z jakich korzysta 
środków na swą działalność.  
Poinformowała, że gmina pobiera opłatę od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych na podstawie ustawy o wychowaniu w trzeźwości  
i przeciwdziałania alkoholizmowi. Środki pochodzące  z zezwoleń można jedynie wydać na 
cele profilaktyki uzależnień. 
Gminny Program Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Rozprzy został przyjęty 
uchwałą Rady Gminy i każda zmiana programu  musi być również zatwierdzona uchwałą 
Rady Gminy. W związku z powyższym niewykorzystane  środki z niektórych zadań, komisja 
proponuje przesunąć do zadań, w których występują niedobory. 
 
Pytań ze strony radnych nie było . 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

 
Uchwałę nr III/18/10 

w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

Problemów alkoholowych na 2010 rok 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

 

Punkt 11 

Interpelacje , wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel zapoznał z pismami, które wpłynęły do Rady 
Gminy. 
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1/ Pismo Przewodniczącego Rady Gminy w Rozprzy  skierowane do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Łodzi – zapytanie czy została wniesiona skarga od wyroku Pana 
Ryszarda Witka do NSA w Warszawie w sprawie wygaśnięcia mandatu wójta. 
Zwrócono się zapytaniem w związku z tym, że nie wiadomo było jak postąpić z wypłatą 
odprawy.  W związku z tym, że wyrok jest nie prawomocny p. Witkowi została wypłacona  
3 miesięczna odprawa. 
  
2/ Pismo do wiadomości Rady Gminy skierowane do Prokuratora Rejonowego w Piotrkowie 
Tryb. w sprawie zawiadomienia o możliwości popełnienia przestępstwa  przez Pana Janusza 
Misztelę poprzez zatajenie w swoich oświadczeniach majątkowych dochodów z tytułu 
sprzedaży działek. 
3/ Pismo do wiadomości Rady Gminy skierowane do Prokuratora Rejonowego w Piotrkowa 
Tryb. w sprawie popełnienia przestępstwa w związku z niedopełnieniem obowiązków  
w procesie  budowy sali gimnastycznej w Straszowie. 
 
 

Punkt 12 

Zakończenie obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel podziękował obecnym za udział w sesji,  
a następnie  złożył życzenia noworoczne. 
Obrady zakończono o godzinie 12.30. 
 
 
Protokółowała: 

K. Dobrowolska                                                                                            Przewodniczący Rady  

 

                                                                                                                         /-/Tomasz Gemel 


